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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Mats Persson (L)

2022/23:441 Studenters missbruk av uppehållstillstånd

Linnéuniversitetet har under lång tid arbetat med att attrahera utländska 
studenter att komma till Växjö för att studera och varit framgångsrika i det 
arbetet. Nu har det uppmärksammats att en del av studenterna i själva verket 
inte kommer hit för att studera utan för att jobba. Detta innebär att studenterna 
inte fullföljer sina studier utan arbetar i stället vilket uppehållstillståndet för 
studier inte avser. De utländska studenterna är viktiga för universiteten av 
många skäl, till exempel för dynamiken i klasserna och att de även är en 
inkomst för universiteten. Sedan några år finns det ett pilotprojekt med 
Migrationsverket där man på prov ger tvååriga uppehållstillstånd, men det 
behöver göras mer.

Med anledning av detta vill jag fråga utbildningsminister Mats Persson:

 

Vad avser ministern att göra mer för att se till att studenter som kommer hit 
verkligen studerar? 

………………………………………

Monica Haider (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2023-03-14
Besvaras senast
2023-03-22 kl. 12.00


